
Protokoll styremøte 05-2021 
 
Møtte: Johnny Skjoldal, Henry Kristiansen, Ingerid Lærum Roll-Lund, Renate Solberg og Atle Opstvedt 
 
Ikke møtt: Vidar Bryn (vara) og Maiken Hansen (vara) 
 
Sted: Bergen Travpark 
Tid: Onsdag 16.06.21 kl.18.00 
 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
Protokoll er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir bestemt etter landsråd via Messenger. 
 

3. Presentasjon av styret 
Formann ønsker velkommen til møtet og informerer hvordan det er å sitte i styret i 
Vestenfjeldske og hva formålet med forbundet er. Deretter tar alle i styret en runde og 
presenterer seg selv og hva tanker de har for travet på Vestlandet. 
 

4. Arbeidsoppgaver 
Det fordeles arbeidsoppgaver mellom styremedlemmene: 
 
Anleggskontakt: Johnny Skjoldal  
Ponniansvarlig: Lisa Pickersgill 
Ungdomsansvarlig: Maiken Pedersen 
Økonomi: Atle Opstvedt 
Distriktene: Renate Solberg 
Til-Start: Atle Opstvedt 
Fellestrening: Ingerid Roll-Lund 
Kontakt mot driftsselskapet: Johnny Skjoldal 
Næringsforum: Johnny Skjoldal 
Fagdag: Lisa Pickersgill 
Løpsutskrivning BT: Henry Kristiansen 
 

5. Økonomi 
Forbundssekretæren informerer om status på økonomien. Det har vært lite aktivitet på 
bakgrunn av Covid-19. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning. 

 
6. Medlemsregister 

Forbundssekretæren informerer om status i medlemsregisteret. Forbundet har per i dag 831 
medlemmer og 137 av disse står med ubetalt faktura. Det er også en god del medlemmer 
som mangler mail og telefonnummer. Styret diskuterer utfordringer som gjelder Min Side.  
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning og forbundssekretær får lagene til å purre 
sine medlemmer. 
 



7. Fagdag 
Forbundet ønsker å ha en fagdag helgen 23-24 oktober. Styret diskuterer temaer for 
samlingen. Denne saken tas opp igjen på neste styremøte. 
 

8. Til-Start samling 
Neste Til-Start samling skal være lørdag 06.11 og DNT ønsker å ha en temakveld fredag 
05.11. Dette for å markere at Til-Start er 11 år og ønsker da å invitere alle som har deltatt på 
Til-Start i løpet av disse årene. 
 
Styret tar denne informasjonen til etterretning og så tar forbundssekretær dette videre med 
Knut Olav Dahl. 
 

9. Registrering anlegg 
Anleggskontakt og forbundssekretær har vært på befaring på anleggene til travlagene. 
Travlagene har også fylt ut et oppgraderingsskjema for sine anlegg. Anleggskontakt 
fremlegger et forslag for ny kategorisering av anleggene. Styret diskuterer, og forslaget blir 
enstemmig vedtatt. Forbundssekretær sender dette inn til DU-utvalget. 
 

10. Eventuelt:  
Endring i Altinn: Det nye styret skal registreres i Altinn og forbundssekretær får nødvendig 
informasjon fra styremedlemmene for å foreta endringen. 
 
Etne, Ølen og Vindafjord Trav- og Hestelag: Travlaget har vedtatt på sin generalforsamling at 
de ønsker å legge ned laget. Dette skal opp igjen på en ekstra ordinær generalforsamling i 
august. Travlaget har kommet med et forslag på fordeling av midlene som står igjen i 
travlaget. 
 
Styret diskuterer saken og forbundssekretæren tar dette videre med DNT og så tar de saken 
opp igjen på neste styremøte. 
 
Landsråd: Formann informerer om sakene som skal opp på landsråd torsdag 17.06.21. 
Mønstringsløpsordningen har vært ute på høring hos lagene og det er flertall for å støtte 
forslaget. Formann tar dette med seg tilbake til landsrådet. Styret diskuterte også det 
oppkommende valget i DNT. 

 
 

Møtet ble hevet kl. 21.00 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
  Johnny Skjoldal   Henry Kristiansen 
 
 
 
 
 
Ingerid Lærum Roll-Lund  Renate Solberg   Atle Opstvedt 


